
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

 

Zasedání Školské rady číslo: 7 

Datum konání: 10. 12. 2013  

 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Ing. Zdeněk Švihálek  

Lukáš Volánek, DiS  

Za zástupce rodičů byli přítomni:  

Dan Petřivalský 

Lenka Mecerodová  

Za pedagogické pracovníky byli přítomni:  

PaedDr. Jaroslava Kroupová  

Mgr. Pavla Šoltésová  

Mgr. Valerie Vladíková  

Host:  

Mgr. Jaroslav Světlík 

Mgr. Petr Řezníček 

Omluveni: 

Bc. Eva Veverková  

Andrea Hájková 

 

Jednání bylo zahájeno v 16.00 hod. v budově ZŠ Rosice  

 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání hostů 

2. Důvod pro mimořádné zasedání 

3. Seznámení se situací 

4. Diskuse  

5. Závěr 

 

 



ad 1) Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin paní předsedkyní, Mgr. Vladíkovou, která přivítala 
všechny přítomné, konstatovala, že je přítomno 7 členů ŠR a rada je tudíž usnášeníschopná. Poté 
seznámila s návrhem programu zasedání, který byl jednohlasně schválen. Zapisovatelkou byla 
navržena Mgr. Šoltésová, ověřovatelkou zápisu pan Petřivalský. Paní předsedkyně nechala o návrhu 
hlasovat, tento byl jednomyslně přijat.  

 
ad 2) Předsedkyně, Mgr. Vladíková, přivítala hosty a sdělila, že důvodem mimořádného zasedání 
školské rady je Zákaz vjezdu do ulice Pod Zahrádkami a Nad Školami, a s tím související problémy. 
Proto byl pozván pan starosta a ředitel školy. 
 
 
ad 3) Seznámení se situací od Mgr. Vladíkové: 
Důvodem jednání je Zákaz vjezdu do ulice Pod Zahrádkami a Nad Školami. Do těchto ulic vjíždí 
obyvatelé, kteří zde mají bydliště, zaměstnanci základní školy, dopravci a rodiče žáků. S vjezdem 
zaměstnanců dochází k problémům i s parkováním, na které si stěžují místní obyvatelé. Ke škole 
podél silnice nevede chodník, po kterém by žáci mohli přicházet do školy. 
Na začátku ulice Pod Zahrádkami je značení B 11 Zákaz vjezdu motorových vozidel a pod ním 
dodatková tabulka E 13. Dodatková tabulka s nápisem „Jen dopravní obsluha“ omezuje platnost 
značky, pod kterou je umístěna, na vozidla zajištující zásobování nebo lékařské, opravárenské, 
údržbářské, komunální a podobné služby pro oblast za značkou, na vozidla č. O1, vozidla taxislužby a 
na vozidla, jejichž řidiči mají za značkou bydliště, sídlo nebo garáž.  
Pan starosta poslal městskou policii v době sběru papíru, ta pokutovala řidiče vezoucí sběr a vjeli do 
těchto ulic. Policisté pokutovali i jednoho dovozce zásobování školní jídelny, zastavovali zaměstnance 
školy a rodičům sdělili, že byli posláni školou. Škola měla řadu let domluveno, že v týdnu sběru 
mohou rodiče sběr zavést bez pokutování. Škola zavedla 2 dny výběru starého papíru ve Sběrném 
dvoře v Rosicích v odpoledních hodinách, aby ulevila dopravě do tělocvičny. Díky zásahu policie došlo 
v porovnání s předchozími lety k více než dvacetiprocentnímu propadu v množství vybraného papíru. 
Pan starosta souhlasil s tím, co řekla pí Vladíková, a vyjádřil se, že záměrně poslal městskou policii 
v době sběru papíru, aby pokutovala řidiče, kteří vezou sběr a vjedou do těchto ulic, protože ho 
znepokojila dopravní situace při červnovém sběru. Řidič zásobování školní jídelny dodatečně doložil 
oprávněnost svého vjezdu dodacím listem a fakturou, proto byla pokuta anulována. Podle zjištění 
městské policie po tomto zásahu se provoz v ulici Pod Zahrádkami snížil. 
 
ad 4) Diskuse: 
p. Volánek – dotaz na pana starostu: Proč byl zaveden sběr ve sběrném dvoře? Zda důvodem byla 
bezpečnost dětí při příchodu do školy nebo ústup stěžovatelům? 
p. Světlík – důvodem byla bezpečnost dětí. Vysvětlení značení, které je na začátku ulice Pod 
Zahrádkami. Vysvětlil, že důvodem zásahu městské policie byl sníh v loňském roce při listopadovém 
sběru, kdy došlo ke stížnostem, jak od obyvatel ulic, tak i od rodičů. Pan starosta trvá na dodržování 
značení. Jako řešení nabízí otevření sběrného dvora pro školní sběr. Je schopen zajistit otevření 
sběrného dvoru, např. v průběhu celého týdne. Je možné zvážit i možnost postavení kontejneru ve 
sběrném dvoře celoročně. 
p. Petřivalský – pokud rodiče nemohou do ulice Pod Zahrádkami, kde mají děti vysadit? Dopravní 
značení nedovoluje zastavit téměř v žádném místě v okolí školy a prakticky to není možné ani na 
náměstí, jestliže není volné parkoviště. 
p. Světlík – domnívá se, že není problém se zaparkováním na náměstí a rodiče mají vodit děti 
z náměstí, aby se prošli. 
p. Švihálek – pro rodiče zaměstnané v Brně je obtížné být před osmou u školy se sběrem a zároveň 
být včas v práci  
pí Kroupová – neuvažuje se o prodloužení chodníku v ulici Pod Zahrádkami? 
p. Světlík – zatím ne, protože ne všechny pozemky, po kterých by mohl vést, jsou obecní 



pí Šoltésová – situace vyznívá, že policie zasáhla z důvodu sběru papíru, takže mohou dále vozit své 
děti až ke škole. Pokud má jít o bezpečnost dětí je potřeba poslat policii častěji. 
p. Světlík – vysvětlil, že členů městské policie je málo a pokud mají být na přechodu, tak nemohou být 
ve stejný čas u školy. 
p. Volánek – návrh udělat jednorázovou sběrovou akci 
p. Švihálek – model sběru několikrát ročně by zachoval, má výchovný efekt. Jak budou pravidla 
prokazování při vjezdu? 
 
 
 
ad 5) Závěr  
Škola upozorní rodiče, že je zde zákaz vjezdu a bude se trvat na dodržování tohoto značení. 
Promyslí organizaci sběru ve sběrném dvoře a předá p. starostovi, který zajistí u TS. 
Pan starosta napíše do Rosy článek o této problematice a bude posílat městskou policii častěji na 
kontrolu. 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:10 hod.  
 
 
Zapsala: Mgr. Pavla Šoltésová 
Zápis ověřil: Dan Petřivalský 
 


